
 

 

George Boroda 
Consilier Local al Municipiului Brașov, jud. Brașov 

Raport de activitate, ianuarie 2021 - decembrie 2021 

- Membru in Comisia de specialitate nr.2 - Comisia pentru organizarea şi 
dezvoltarea urbanistică, amenajarea teritoriului, realizarea lucrărilor publice şi 
conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură, rezervaţii naturale şi protecţia 
şi refacerea mediului înconjurător. 

- Membru in Comisia de specialitate nr. 7 - Comisia de relaţii externe, studii 
europene, relaţii cu instituţii şi organisme internaţionale şi oraşe înfrăţite, cooperare 
sau asociere cu autorităţi, asociaţii, ori persoane fizice sau juridice din ţară şi 
străinătate, cetăţean de onoare, dezvoltare intercomunitară. 

- Membru in Consiliul de Administratie al COLEGIULUI NAŢIONAL “UNIREA” 
BRAŞOV 

- Membru in Consiliul de Administratie al COLEGIULUI NAŢIONAL “DR. IOAN 
MEŞOTĂ” BRAŞOV 

- Membru in Consiliul de Administratie al COLEGIULUI NAŢIONAL DE 
INFORMATICĂ ”GR. MOISIL” BRAŞOV 

- Membru in Consiliul de Administratie al COLEGIULUI TEHNIC “TRANSILVANIA” 
- Membru in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale nr. 5 Brasov 
- Membru in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale nr. 15 
- Reprezentant al Unităţii Administrativ Teritoriale Municipiul Braşov în Adunarea 

Generală a Asociaţilor de la S.C. Tetkron S.R.L 

 

12.01.2021 - Am participat la ședința de îndată a Consiliului Local Braşov 
27.01.2021 - Am participat la ședința ordinară a Consiliului Local Braşov 
29.01.2021 - Am participat la ședința de îndată a Consiliului Local Braşov 
24.02.2021 - Am participat la ședința ordinară a Consiliului Local Braşov 
05.03.2021 - Am participat la ședința de îndată a Consiliului Local Braşov 
12.03.2021 - Am participat la ședința de îndată a Consiliului Local Braşov 
25.03.2021 - Am participat la ședința ordinară a Consiliului Local Braşov 
22.04.2021 - Am participat la ședința ordinară a Consiliului Local Braşov 
06.05.2021 - Am participat la ședința de îndată a Consiliului Local Braşov 
18.05.2021 - Am participat la ședința extraordinară a Consiliului Local Braşov 
27.05.2021 - Am participat la ședința ordinară a Consiliului Local Braşov 
17.06.2021 - Am participat la ședința extraordinară a Consiliului Local Braşov 



25.06.2021 - Am participat la ședința ordinară a Consiliului Local Braşov 
20.07.2021 - Am participat la ședința extraordinară a Consiliului Local Braşov 
29.07.2021 - Am participat la ședința ordinară a Consiliului Local Braşov 
04.08.2021 - Am participat la ședința de îndată a Consiliului Local Braşov 
19.08.2021 - Am participat la ședința ordinară a Consiliului Local Braşov 
29.09.2021 - Am participat la ședința ordinară a Consiliului Local Braşov 
04.10.2021 - Am participat la ședința extraordinară a Consiliului Local Braşov 
15.10.2021 - Am participat la ședința extraordinară a Consiliului Local Braşov 
05.11.2021 - Am participat la ședința de îndată a Consiliului Local Braşov 
22.11.2021 - Am participat la ședința ordinară a Consiliului Local Braşov 
22.11.2021 - Am participat la ședința de îndată a Consiliului Local Braşov 
08.12.2021 - Am participat la ședința de îndată a Consiliului Local Braşov 
29.10.2021 - Am participat la ședința ordinară a Consiliului Local Braşov 
05.11.2021 - Am participat la ședința de îndată a Consiliului Local Braşov 
19.11.2021 - Am participat la ședința de îndată a Consiliului Local Braşov 
17.12.2021 - Am participat la ședința ordinară a Consiliului Local Braşov 
23.12.2021 - Am participat la ședința extraordinară a Consiliului Local Braşov 

 

 În calitate de reprezentant al Consiliului Local Braşov în CA ale unităților de 
învățământ am participat la majoritatea ședințelor la care am fost convocat.  

În data de 10 ianuarie 2021 am primit o solicitare din partea președintelui 
“Asociației părinților din Școala Generală Nr.5 Brasov” cu privire la îmbunătățirea 
siguranței accesului pietonal al școlarilor în proximitatea unității de învățământ. Această 
solicitare a fost onorată de către Primăria Brașov și la acest moment nu mai există zone 
ce reprezintă un pericol rutier pentru elevi în jurul școlii. 

În data de 15 aprilie 2021 am avut o întâlnire cu reprezentații proprietarului 
pasajului pietonal subteran de la Afi cu care am discutat posibilitatea implementării unor 
măsuri de îmbunătățire a accesibilizării pasajului, în special pentru persoanele cu 
dizabilitați și care au dificultăți în deplasare.  

În 24 iunie 2021 am depus o solicitare pentru realizarea unei zone de loisir la 
adresa Mihai Viteazul  nr.32. Solicitarea se află în studiu la Primăria Brașov. 

În data de 15 iulie 2021 am primit o solicitare din partea președintelui Asociației 
de proprietari “MIHAI VITEAZUL 44” pentru îmbunătățirea siguratei pietonilor la 
intersecția strada Mihai Viteazul cu Bd. Griviței prin lărgirea unui trotuar.  Solicitarea se 
află în studiu la Primăria Brașov.   

 

 



În data de 10 august 2021 am participat la dezbaterea publică inițiată de Fin-Eco 
SA pentru revizuirea autorizaţiei de mediu pentru groapa de gunoi a Braşovului . 

În data de 29 august 2021 am participat ca voluntar la intervenția umanitară de 
urgență din cartierul Stupini, făcând parte din una dintre echipele care au inventariat 
daunele materiale cauzate de inundații. 

În perioada 6 - 12 septembrie 2021 , am participat la Forumul Orașelor Verzi, cel 
mai important eveniment dedicat sustenabilității de mediu din România .  

În data de 30 septembrie 2021 am participat la Consultarea publică privind 
traseul I și II de piste pentru biciclete, prezentarea traseului "Calea Verde". 

În data de 16 decembrie 2021 am participat la dezbatere publică cu privire la 
calitatea aerului în municipiul Brașov , în deschidere am avut o scurtă prezentare cu 
privire la efectul inversiunii termice asupra poluării aerului în depresiunea Brașovului.  

 

 

Cu consideratie,       

George Boroda 

3/28/2022

X
George Boroda

Signed by: df2fb301-5a89-494b-b8ac-9a205727da98  


